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Hei	Keski-Suomen	Kansanmusiikkiyhdistyksen	hallitus!	
	
Ennenkuulumattomien	tilanteesta:	
	
Keskisuomalaisen	konserniin	kuuluvista	lehdissä	on	ollut	maakunnan	eri	puolilla	juttua	
ja	Keskisuomalaisessakin	lyhyesti.	Nyt	tiedottajamme	Riikka	Mahlamäki-Kaistinen	on	
tarttunut	asiaan	ja	lähipäivinä	(-aikoina)	on	hankkeestamme	enemmänkin	juttua.	
	
Ensimmäinen	konsertti	on	7.4	ja	seuraavat	12.5.	ja	19.5.	Olen	iloinen,	että	maakunnan	
eri	puolilta	on	tullut	myönteistä	viestiä	ja	nuottejakin	jo	"ropissut"	kunnolla.	Konserttien	
aikatauluja	on	ollut	vielä	vaikea	lyödä	lukkoon.	Kappaleita	harjoitellaan	ja	
ennenkuulumattomia	etsitään.	Minulla	on	hallussani	paljon	materiaalia,	joten	luulen,	
että	esittäjistä	tulee	pula	ei	niinkään	kappaleista.	Niistä	löytyy	hyviä	"biisejä"	
esitettäväksi.	Toisaalta	tarvitsemme	koko	maakunnan	aluetta	kattavan	aineiston.	
Teemme	niistä	nuottikopiot	joka	tapauksessa.	
	
Jyväskylän	yliopisto	on	mukana	omalla	tutkimuksellaan	ja	auttavat		meitä	nuottien	
kopioinnissa.	Sielläkin	pidetään	hankettamme	erityisen	arvossa	ja	esiintyviä	yhtyeitä	
haastatellaan.	Meistä	riippuu	kuinka	hanke	onnistuu	ja	onnistuuhan	se.	Tunnen		
"porukkamme"	sen	verran	hyvin.	
	
Odotan	nuotteja.	Muutamalle	yhtyeelle	olen	esittänyt	syksyn	osalle	konserttien	
aikatauluja.	Tässä	vaiheessa	Pelimannitalon	varauslista	on	vielä	vajaa,	joten	
aikatauluissa	on	pelivaraa.	
	
Palaamme	asioihin!	
	
t.	Erkki	
	
Ps.	Harmittaa	kun	en	pääse	Pelimannitalkoisiin/	Luomusoittoon.	Talven	ainoa	
lomaviikko	sattui	näin	pahasti.	Toivon	konserteille	menestystä!	Harmi,	että	kaksi	
merkittävää	tapahtumaa	on	päällekkäin.	Olisikohan	jatkossa	syytä	sopia,	ettei	tulisi	
päällekkäisyyksiä?	


